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Geachte leden van het college, 
 
In de afgelopen week ontvingen wij als fractie 50PLUS een uitvoerig schrijven van de voorzitter van HVV. 
Deze brief met als onderwerp de perikelen rond de velden op het HVV complex was naast uitvoerig ook 
informatief en leerzaam: hier spreekt/schrijft een voetbalhart in en voor Helmond. 
En detail worden we meegenomen in het wel en wee van HVV;  en passant wordt ook de relatie met PVV 
gelegd. Die koppeling is er niet alleen uit de Visie op het voetbal in Helmond, maar richt zich ook op de 
overeenkomsten van beide verenigingen qua ontstaan en geschiedenis. 
Juist deze aspecten brengt het beraad in de fractie van 50PLUS er toe om zijn zorg uit te spreken over de 
toekomst van beide verenigingen onder het regime van de huidige voetbalvisie. 
Tegen deze achtergrond pleit de fractie van 50PLUS voor voortschrijdend inzicht op die visie teneinde deze 
beide verenigingen de kans te bieden om de voetbalsport in Helmond West te blijven beoefenen. 
Concreet verzoekt de fractie van 50PLUS het college om het daarheen geleiden dat het complex van HVV in 
de huidige omvang zijn functie blijft behouden en dat gesproken wordt met beide verenigingen over de optie 
om deze  verenigingen gebruik te laten maken van dit complex. 
Juist gelet op hun overeenkomsten is naar het oordeel van de fractie het samen voetballen op het complex 
HVV een PLUS voor alle partijen. 
 
Met vriendelijk groet, 
Namens fractie 50 PLUS 
Frans Mol 
Jan van Aert 
Jan Karel van de Zanden 
René van Lierop 
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Antwoord college van burgemeester en wethouders:  
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 
Op 30 september ontvingen wij het verzoek van uw fractie van om het complex van HVV op Sportpark 
Houtsdonk in huidige omvang en functie te behouden. Daarnaast het verzoek dat er samen met HVV en 
R.K. PVV gesproken dient te worden om beide verenigingen gebruik te kunnen laten van Sportpark 
Houtsdonk.  
 
Op 9 mei 2017 is middels een raadsbesluit de “visie op amateurvoetbal Helmond” vastgesteld. Deze visie is 
het uitgangspunt voor een integraal en samenhangend plan met als doel een toekomstbestendige, vitale en 
financieel gezonde voetbalsector, effectieve en efficiënte inzet van publieke middelen en het 
behouden/realiseren van 2 multifunctionele en 4 wijkgerichte sportparken. Sportpark “Houtsdonk” (HVV) en 
Sportpark "de Warande" (R.K. PVV) dienen, conform voornoemde visie, binnen 3 seizoenen (uiterlijk 1 juli 
2020) te worden afgestoten. Kort na dit raadsbesluit heeft er een bestuurlijk overleg plaats gevonden en 
daaropvolgend zijn er verschillende overleggen geweest over het vervolg.   
 
Het college is van mening dat er voldoende mogelijkheden zijn voor inwoners om te kunnen voetballen in 
Helmond. Wij zien op dit moment geen aanleiding om de visie te herzien. Het besluit om toe te werken naar 
robuuste sportparken conform voetbalvisie wordt door het college nog steeds onderschreven en ziet geen 
argumenten om hiervan af te wijken.   
 
Burgemeester en wethouders van Helmond  

  
de burgemeester                                                                           de secretaris  
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel                                 mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 
 


